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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 05. 05. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, 

MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka 
Kostelníková  

 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium zhodnotilo průběh voleb nového děkana (diskuse, koncepce, shromáždění 
akademické obce, ...). Tím byl zvolen doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D. 

 Kolegium projednalo přípravu Studijních plánů 2008/2009 a děkan informoval o průběhu 
konzultací, které vede s jednotlivými vedoucími ateliérů. 

 Tajemník sdělil, že bude nutné vyhlásit výběrové řízení na pozici referenta/tky 
Zahraničního oddělení DIFA – vyhlášení bude nachystáno do příštího kolegia. Zároveň 
bude vypsáno i výběrové řízení na pedagoga práva a pedagoga projektového 
managementu. 

 V souvislosti s předáním agendy novému děkanovi povede prof. Kovalčuk jednání 
týkající se personálních záležitostí (výše úvazků, zajištění výuky jednotlivých ateliérů, ...) 
s vedoucími už i za účasti doc. Srby. V této souvislosti tajemník zpracuje reálný stav 
úvazků na fakultě ke dni 1. 5. 2008. 

 DIFA znovu podá žádost o akreditaci nového oboru Audiovize a divadelní tvorba, a to 
jako dvouletého magisterského studia. Opravené podklady nachystá proděkan Záboj v 
průběhu tohoto týdne. 

 Tajemník předal děkanovi harmonogram Kabinetu múz pro konec tohto semestru, který 
zpracoval vedouí KM BcA. J. Petr.  

 
II.   Studijní záležitosti: 

 doc. Macková informovala kolegium o průběhu schůzky studijních oddělení fakult a 
rektorátu (za účasti kvestorky) v souvislosti s počty přijímaných studentů do bakalářského 
a magisterského studia a představila aktuální stav (v). 

 Oponentem písemné diplomové práce studenta J. Kotuly (ČH) i nadále zůstává doc. 
Kročil, přestože již není pedagogem DIFA JAMU. Jedná se o záležitost loňského roku. 

 Mgr. A. Bergmanem, Ph.D. vznesl dotaz (v souvislosti s oponenturou absolventského 
výkonu O. Šťastného); původní domluva mezi pedagogem a studentem byla na oponování 
role v inscenaci Komedie omylů, nikoliv v inscenaci Hra na Leara. Studijní oddělení 
zkontaktuje studenta a zjistí stav věci – existuje podezření, že student závěrečné zkoušky 
nevykoná (zdravotní problémy). 
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 Žádost studentky II. ročníku navazujícího magisterského studia oboru Scénografie E. 
Mesarč Jasičové o změnu absolventského výkonu z původního projektu „Ještě jednou o 
lásce“ na „Godspell“ – souhlasné vyjádření oponenta výkonu přiloženo. Žádost schválena. 

 Žádost studenta II. ročníku navazujícího magisterského studia ČR P. Gejguše o rozložení 
ročníku – jsou přiložena vyjádření všech zainteresovaných pedagogů (prof. Plešák, doc. Z. 
Srba, prof. Cejpek). Kolegium děkana žádost neschválilo s odvoláním na omezený počet 
míst v magisterských stupních studia. 

 Prof. F. Derfler požádal o změnu oponenta absolventského výkonu J. M. Valůška (IV. H), 
neboť z časových důvodů nemůže vidět představení „Ještě jednou o lásce“. Nového 
oponenta oznámí děkan na příštím jednání kolegia. 

 Studentka I. ročníku navazujícího magisterského studia DM Jitka Honsová požádala o 
příspěvek na úhradu cestovních nákladů na festival v Helsinkách, na kterém se bude 
organizačně podílet (5. - 8. 6. 2008). Kolegium žádost odsouhlasilo a uhradí 50% 
cestovních nákladů (tedy částku 3.200,- Kč) formou přidělení mimořádného stipendia. 

 Kolegium projednalo problematiku ubytovacích stipendií (US), která byla nastíněna na 
úterní schůzce kvestorky s proděkankami a referentkami studijních oddělení. Studentská 
část Akademického senátu JAMU vznesla návrh, aby ubytovací stipendium bylo 
poskytováno i studentům, kteří studují o rok déle, než je standardní doba studia (doposud 
bylo ubytovací stip. přiznáváno jen těm studentům, kteří studují standardní dobu studia). 
Pokud by došlo ke změně této podmínky, potom by počet žadatelů o US narostl asi o 20 
studentů, což by v konečném důsledku (po rozpočítání fixní částky na tato stipendia) 
znamenalo snížení vyplácené částky o cca 50,- Kč. Kolegium děkana s názorem 
studentské části senátu souhlasí a navrženou změnu podporuje. 

 Studentka K. Kostřicová I. ročník navazujícího magisterského studia DV, požádala o 
možnost využívání místnosti č. 013 v souvislosti s realizací autorské inscenace (v 
termínech 8., 15., 21., 22., 27., 29. 5. a 3. 6. 2008). Předložila i konkrétní časový 
harmonogram, který bude předán pí. Hniličkové. Kolegium žádost schválilo. 

 

III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. Kostelníková informovala, že MgA. Lucie Abou (oddělení vnějších vztahů) a 
Ing. Ivana Oulehlová (studijní oddělení) se ve dnech 12. - 19. 5. 2008 zúčastní Erasmus 
pobytu pro administrativní zaměstnance na University of Ljubljana, Academy for Theatre, 
Radio, Film and Television. 

 Mimořádné stipendium ve výši 10.000,-Kč bylo přiznáno studentům, kteří se zúčastní 
mezinárodního divadelního festivalu „Act“ v Bilbau, a sice studentům: R. Sičová, 
M. Holenda, L. Repašská, K. Dostalová, M. Doleželová. Za vedení DIFA se festivalu 
zúčastní prof. Kovalčuk a prof. Oslzlý. Termín konání festivalu je 27. - 31. května 2008. 

 MgA. Kostelníková informovala o aktuálních pozvánkách na zahraniční festivaly, a sice: 
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• FIST festival, Bělehrad, Srbsko, 13. - 16. 11. 2008, festival je programově 
podobný festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER; do 1. 6. 2008 je třeba zaslat 
závaznou přihlášku (součástí je i video a titulky v AJ), festival hradí ubytování a 
stravu, cestovné by musela uhradit DIFA. Vedení zváží možnou účast i nominaci 
vhodného představení; 

• 11. mezinárodní univerzitní divadelní festival Bejrút, Libanon, 24. - 31. 7. 2008, 
festival zahrnuje i tanec a insalace. Pro DIFA je z organizačního hlediska 
nevhodný termín (ZO na pozvánku odpoví a požádá o zaslání zvacího dopisu pro 
příští rok dříve). Proděkan Oslzlý konstatoval, že bezpečnostní situace v Libanonu 
také není dobrá. DIFA se festivalu letos nezúčastní; 

• Festival Pódium, VGIK, Moskva; MgA. Kostelníková informovala, že doc. O. 
Smilková byla pozvána k výuce master classes na VGIKu v Moskvě. Kolegium 
děkana si vyžádalo bližší údaje o tom, zda jde o součást dohody s VGIK. 

•  V této souvislosti MgA. Kostelníková konstatovala, že je potřeba stanovit fakultní 
priority výjezdů v souvislosti s čerpáním finančních prostředků z rozpočtu fakulty. 
Mimořádná stipendia studentů jsou čerpána z RP – Mezinárodní mobility, ostatní 
náklady je třeba zvážit a rozhodnout, která aktivita bude upřednostněna. 
Referentka ZO byla vyzvána, aby vypracovala harmonogram akcí, kterých se 
DIFA pravidelně účastní a do tohoto „kalendária“ se budou začleňovat další 
zahraniční aktivity. 

 

IV. Projekty a granty: 

 MgA. Abou informovala o podaných projektech Fondu rozvoje vysokých škol pro rok 
2009 (viz. Příloha zápisu z dnešního KD č. 2). 

 Děkan informoval, že na výzvu k účasti na Mezinárodním symposiu divadelní 
antropologie zareagovali dvě z pěti osobností, které byly osloveny. Vzhledem ke kolizi 
termínu s konferencí v Německu prověřuje PhDr. Roubal možnost posunu termínu našeho 
symposia na dřívější datum. 

 Ateliér DV požádal o možnost použití místnosti č. 17 v souvislosti s konáním ateliérového 
festivalu  „Sítko“ ve dnech 3. - 7. 6. 2008. Kolegium žádost schválilo. 

 Tajemník ifnormoval, že ředitel odboru VŠ  MŠMT doc. Vinš vyzval k přihlášení do 
databáze hodnotitelů projektů OP VpK ESF (podklady byly fakultě poskytnuty 
prostřednictvím prorektora Plešáka). Z databáze pak ministerstvo vybere vhodné 
hodnotitele. Registrovat se bude tajemník DIFA, která dále vyzve ještě další osoby (MgA. 
Chládková, Mgr. Francán, MgA. Macková). Bylo konstatováno, že by bylo vhodné mít i v 
této oblasti fakultní zástupce. 
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V. Různé: 

 Vedoucí ateliéru činoherního herectví IV. ročníku (Mgr. A. Bergman, Ph.D.) vyjádřil  nad 
vysláním inscenace Maria Sabína na festival DAMU ZLOMVAZ otazník. Představení 
Bajky a sny ateliéru VDN se ZLOMVAZu  nemůže zúčastnit, a to s personálních důvodů 
(perkusionista – nevhodný termín). 

 V průběhu Noci kejklířů dne 23/5 se bude DIFA prezentovat vystoupením studentů 
muzkálového herectví pod vedením Dady Klementové (v 16.45 hod. na nádvoří Staré 
radnice) a představením ateliéru KSFT „Orbjekt“ (choreografie P. Nadaud), které se 
odehraje v 18.00 hod. v Kabinetu múz. Vedení DIFA akceptuje žádost, kterou přednesl O. 
Navrátil (CED) jménem DHNP o zapůjčení ozvučovací techniky k zajištění pódia na 
nádvoří Staré radnice (vystoupení studentů DIFA, představení Buranteatru a inscenace 
Divadla Neslyším). Tajemník prověří možnost zapůjčení techniky pro venkovní použití 
(konzultace s doc. Kolegarem). Přesun techniky a její využití v jiných prostorách (např. 
DPL a vystoupení J. Budaře) však DIFA odmítá a vylučuje. 

 
 

zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 
 


